

Amazing TAIWAN 台湾

7D6N

台北/南投/嘉义/彰化/苗栗/台中  
(主题乐园+四季赏花+老街)

TAIPEI/NANTOU/CHIAYI/CHANGHUA/MIAOLI/TAICHUNG  
(THEME PARK+FLOWER GARDEN+OLD STREETS)

Tour Code: WMG

 **Golden**  
Destinations



Taiwan  
台湾



LIHPAO Discovery World  
丽宝探索乐园



Husheng Glass Temple  
玻璃妈祖庙



Babruza Dream Factory  
半山梦工场

行程次序，以当地旅社安排为准。  
Sequences of Itinerary are subject  
to local arrangement.



Sun-Link-Sea Flower Center  
花卉中心赏花



CKS Shilin Residences  
士林官邸花园



Fisherman Wharf + Lover's Bridge  
渔人码头+情人桥



Lin An Tai Historical House  
林安泰古厝

## 精简行程：

### 第一天 启程 ✈️ 桃园/台中 (机上用餐/-)

- ☑ 丽宝探索乐园 (包入场)
- ☑ 丽宝OUTLET PARK

### 第二天 台中/南投 (早/午/晚)

- ☑ 半山梦工场 (包环树步道门票)
- ☑ 杉林溪森林生态渡假园区 (包游园车)
- ☑ 松泷岩瀑布
- ☑ 花卉中心赏花 (视气候而定)

### 第三天 南投/嘉义 (早/午/-)

- ☑ 邹族逐鹿文创园区 (包梅花鹿喂食体验)
- ☑ 阿里山森林铁路园区
- ☑ 桧意森活村
- ☑ 文化路夜市

### 第四天 嘉义/彰化/台中 (早/午/-)

- ☑ 故宫南院 (包门票)
- ☑ 彰化鹿港天后宫+老街巡礼
- ☑ 玻璃妈祖庙
- ☑ 一中商圈

### 第五天 台中/苗栗/台北 (早/-/晚)

- ☑ 胜兴车站
- ☑ 龙腾断桥+RAIL BIKE体验
- ☑ 林安泰古厝
- ☑ 台北101购物中心 (外观拍照)

### 第六天 台北 (早/午/-)

- ☑ 士林官邸花园
- ☑ 淡水老街+轻轨体验
- ☑ 渔人码头+情人桥
- ☑ 西门町

### 第七天 台北 ✈️ 回程 (早/机上用餐)

- ☑ 自由活动

## ★★★★★ 推荐购物站 ★★★★★

- ☑ 山地特产中心
- ☑ 茶艺馆
- ☑ 貔貅展示中心
- ☑ 珍珠展示中心
- ☑ 伴手礼专卖店

## 观光景点：

### 台中

- ◆ **丽宝探索乐园** - 拥有许多游乐设施，例如碰碰车、摩天轮、阳光探戈、风琴魔法师、激流泛舟、采矿飞车、探险虎克、人鱼木舟、露娜与海盗、皇冠秋千、转转笛诺、小蜗牛、旋转木马、时光旅行、飞象蓝天、青蛙跳、花园小舟、抢救地心、时空飞侠、音速回旋、银河旋风、异次元风暴以及黑洞迷航。其中最著名的为抢救地心，4G力的全球唯一断轨云霄列车，俯冲力和旋转度绝对让您惊声尖叫！

### 南投

- ◆ **杉林溪森林生态渡假园区** - 杉林溪森林生态渡假园区位于海拔约1600公尺，属于温带季风的天气，夏季平均气温为20。终年可见云雾缭绕，杉林溪无疑是避暑度假的理想场所。
- ◆ **半山梦工场** - 台5000多坪的室内开放空间，有全球最大、高达30.8公尺的室内木构建物「生命树」，可以体验「生命树环树步道」。

### 嘉义

- ◆ **故宫南院** - 亚洲艺术文化博物馆，坐落在嘉义太保市，园区是以传统水墨画发展出的流线型体，大部分展品以调借北部院区书画、器物、文献等三典藏单位文物，建构质量兼具之大型主题式展览。

### 彰化

- ◆ **彰化鹿港老街巡礼** - 彰化鹿港丰富人文所在的地方，除了拥有鹿港龙山寺、鹿港天后宫、鹿港城隍庙、文武庙、三山国王庙等许多著名的国家历史古迹以外。
- ◆ **玻璃妈祖庙** - 这座全球第一座的玻璃妈祖庙，除了基本的钢结构外其余全用玻璃打造完成与其它传统式的庙宇，内部可能偏昏暗的情况完全不同在玻璃庙里，到处都是明亮的光线通透营造出截然不同的庙宇新貌。

### 苗栗

- ◆ **龙腾断桥** - 「龙腾断桥」其砖造拱形的桥身由砖拱、钢梁架和钢桁梁分段构成，极为优美，桥面离地约50公尺，是全台山线铁路最高的桥梁，被誉为「台湾铁路艺术极品」。现今，我们还可看到北端的六个及南端的四个桥墩遗迹。旧山线铁道自行车，山林晴空气爽户外轻旅行！来一趟胜兴车站访百年古街之行，搭乘铁道自行车畅游在山林之间。
- ◆ **胜兴车站** - 台湾西部纵贯铁路的最高点，车站内设有一座标示海拔高度402.326公尺的纪念碑，整栋建筑以木头为建材，车站外观洋溢着浓厚的日据时代风味，经过近年岁月却还能屹立不摇。

### 台北

- ◆ **西门町** - 这里集合了时下年青人所有的最爱，电影、流行服饰、饰品、流行精品、舶来品、刺青、各国美食、偶像歌手演唱会...都让西门町成为年轻人流行新乐园。
- ◆ **林安泰古厝** - 古厝外显闽南建筑形式，庭院周围园林讲究自然而然，云水自在之造景理念。蜿蜒曲折间，或见山水应和；飞石筑道，或见怪石嶙峋，野景成趣，是台北市现存古宅中年代最久的古厝之一。



✓ 6 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐

风味餐：

- ★ 台式料理
- ★ 杉林溪风味餐
- ★ 火鸡肉饭
- ★ 鹿港小吃宴
- ★ 台式卤肉饭
- ★ 毕比登推荐-老山东牛肉面



酒店住宿 (6晚)

- ✓ 丽宝赛车主题馆T11或T12或同级 x 1晚
- ✓ 杉林溪主题会馆或同级 x 1晚
- ✓ 台北北投ALOFT雅乐轩酒店或同级 x 2晚
- ✓ 嘉楠风华酒店或高桥饭店或同级 x 1晚
- ✓ 台中星漾商旅或香富大饭店或同级 x 1晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Lukang Old Street  
彰化鹿港老街



Longteng Bridge+RAIL BIKE  
龙腾断桥



TSOU Veoveoana Cultural and Creative Park  
逐鹿文创园

## SCHEDULE

### D1 DEPARTURE ✈️ TAOYUAN / TAICHUNG (MOB/-)

- ☑ LIHPAO Discovery World (Include Entrance Ticket)
- ☑ LIHPAO OUTLET PARK

### D2 TAICHUNG / NANTOU (B/L/D)

- ☑ Babbuza Dream Factory (Include Tree of Life Ticket)
- ☑ Sun-Link-Sea Forest and Nature Resort (Include Buggy)
- ☑ Songlong Rock Waterfall
- ☑ Sun-Link-Sea Flower Center (Subject to Weather Conditions)

### D3 NANTOU / CHIAYI (B/L/-)

- ☑ Tsou Veoveoana Cultural and Creative Park (Include Sika Deer Feeding)
- ☑ Alishan Forest Railway Garage Park
- ☑ Hinoki Village
- ☑ Wenhua Night Market

### D4 CHIAYI / CHANGHUA / TAICHUNG (B/L/-)

- ☑ National Palace Museum (Include Entrance Ticket)
- ☑ Changhua Lukang Mazu Temple + Lukang Old Street
- ☑ Husheng Glass Temple
- ☑ Yizhong Street

### D5 TAICHUNG / MIAOLI / TAIPEI (B/-/D)

- ☑ Shengxing Station
- ☑ Longteng Bridge + RAIL BIKE Experience
- ☑ Lin An Tai Historical House & Museum
- ☑ Taipei 101 Shopping Mall

### D6 TAIPEI (B/L/-)

- ☑ CKS Shilin Residences
- ☑ Tamsui Old Street + Light Rail Experience
- ☑ Fisherman Wharf + Lover's Bridge
- ☑ Ximending

### D7 TAIPEI ✈️ DEPARTURE (B/MOB)

- ☑ Free and easy

## TOURIST ATTRACTIONS:

### TAICHUNG

- ◆ **LIHPAO Discovery World** - Has the world's only tilt roller coaster, Gravity Max, as well as 32 other fun rides. It's a colorful fantasy kingdom for the whole family to enjoy, with attractions to fire the imagination of kids and grownups alike!

### NANTOU

- ◆ **Sun-Link-Sea Forest and Nature Resort** - Located at an altitude of 1600ft above sea level, the area belong to the temperate monsoon climate with an average temperature of 20 even in the summer.
- ◆ **Babbuza Dream Factory** - Built according to major design philosophies the dream factory is committed in promoting local culture and bay island culture. With an indoor space of almost 5000 square feet, the dream factory houses the World's Largest Indoor Wood Structure "Tree of Life" with a height of 30 meters.

### CHIAYI

- ◆ **National Palace Museum** - Asian Art and Culture Museum located in Taibao City, Chiayi, is a streamlined building conceived from the traditional Chinese ink painting. Most exhibits are paintings, utensils, and documents borrowed from the Northern Branch.

### CHANGHUA

- ◆ **Changhua Lukang Old Street** - This street is made up of the curved, red-tiled lanes of today's Putou, Yaolin, and Dayou streets. Both sides of the streets are lined with newly renovated old-style shop buildings that feature intensely interesting internal room layouts and old-style exteriors. Here you can feel some of the atmosphere of old Lukang.
- ◆ **Husheng Glass Temple** - First glass temple in the world, a spiritual center for the people of Taiwan, and a glowing monument to the glass industry here. The name of the temple was given by the King of Heaven himself, to be Taiwan Husheng Temple, which celebrates the great skills of Taiwanese artisans.

### MIAOLI

- ◆ **Longteng Bridge** - Located in the Sanyi Township of Miaoli, Yutengping Bridge, currently known as the Remains of Longteng Bridge, was built from brick blocks mixed with glutinous rice and lime in 1907, making it a masterpiece of Taiwan's railway history.
- ◆ **Shengxing Station** - West of Taiwan highest railway station at the altitude of 402.326 meters, it even have a monument at the station marking the altitude. The whole building is made of wood and the appearance of the station give a very strong element of Japanese occupation era. After nearly a hundred years, the building still stand firm.

### TAIPEI

- ◆ **Ximending** - Ximending Night Market is a pedestrian shopping area during the day and night. This is a place where many things are trendy, exciting and strange. Without a doubt, this is the coolest neighborhood and frequented by young people living in Taipei.
- ◆ **Lin An Tai Historical House & Museum** - The house is a traditional Chinese courtyard house with elegant decorations and is one of the few traditional houses preserved in northern Taiwan. The Lin family came to Taiwan in the 18th century and engaged in trade in northern Taiwan. With the money they made, they built a house and named it. Today, the house is over 160 years old. It is the best-preserved and maintained ancient house in Taipei City.



✓ 6 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner

#### Special Cuisine:

- ★ Taiwanese Cuisine
- ★ Shanlinxi Style Meal
- ★ Chiayi Turkey Rice
- ★ Lukang Snack Banquet
- ★ Taiwanese Braised Pork Rice
- ★ Lao Shandong Homemade Noodles (MICHELIN BIB GOURMAND Recommended)



#### HOTEL OR SIMILAR (6 NIGHTS)

- ✓ LIHPAO Racing Theme Hotel T11/T12 or similar class x 1 Night
- ✓ Sun-Link-Sea Theme Hall or similar class x 1 Night
- ✓ Orient Luxury Hotel or Hotel Hi or similar class x 1 Night
- ✓ Taichung Stay Hotel or Golden Pacific Hotel or similar class x 1 Night
- ✓ Taipei ALOFT Beitou Hotels or similar class x 2 Nights

## RECOMMENDED SHOPPING

- ✓ Aboriginal Local Products
- ✓ Tea House
- ✓ Pi Xiu Tianlu Museum
- ✓ Pearl Exhibition Centre
- ✓ Souvenir Shop

**Disclaimer:** Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

**Remark:** There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

# General Information

## · 台湾 TAIWAN ·



<b>货币</b> Currency 	<b>New Taiwan Dollar - TWD</b> 新台币 - TWD	<b>信用卡</b> Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used.
<b>货币兑换率</b> Exchange Rate 	<b>100 TWD = MYR 14</b> 100 新台币 = 马币 14 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	<b>拨号代码</b> Dial Code 	<b>Taiwan : +886</b> <b>台湾 : +886</b>
<b>电压</b> Voltage 	<b>Voltage - almost always 110 V</b> 电压 - 110伏特	<b>插座</b> Power Socket 	类型 / Type A – 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type C – 两个圆脚插头 / 2 round pin 类型 / Type I – 八字扁型脚 + 接地孔 / 3 Oblique flat blade pin “V-Shape”
<b>时差</b> Time Different 	<b>Taiwan (Taipei) - No time different with Malaysia</b> 台湾 (台北) 时间与马来西亚时间标准时无相差	<b>行李托运</b> Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20kg and a hard carry bag not more than 7kg 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤
<b>气候</b> Weather 	<input type="checkbox"/> <b>Spring 春季</b> 3月 - 5月 Mar to May 5°C - 24°C <input type="checkbox"/> <b>Summer 夏季</b> 6月 - 8月 Jun to Aug 20°C - 32°C <input type="checkbox"/> <b>Autumn 秋季</b> 9月 - 11月 Sep to Nov 27°C - 9°C <input type="checkbox"/> <b>Winter 冬季</b> 12月 - 2月 Dec to Feb 11°C - 0°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
<b>飞机型号</b> Aircraft Type 	A330       A330		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight: 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL: 总数:	<input type="text"/>

GD Partner:

